

《单词百科:gameplan是什么意思?gameplan怎么发音?gameplan的解释和用法》

英语单词gameplan是什么意思?gameplan怎么读?gameplan怎么发音?简答网为您整理了gameplan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



gameplan怎么读

gameplan的读音: ['g eɪ m plæn]

gameplan的意思

1、n.周密计划的行动方案;

gameplan的双语例句

1、United knew they were underdogs and said they did not mind, but Sir Alex Ferguson's sides do not get much practice at springing surprises on superior opponents, and they had no workable gameplan here.

曼联知道自己不被看好，但弗格森爵士的球队并没有做足够的演练，他们没有一个切实可行的比赛计划。

2、Do you feel comfortable with schuster's offensive gameplan?

舒斯特尔提出的攻势足球的主张有让你感到不适么？

3、I think there will be variations of gameplan because Shevchenko is top class, so he might play two up-top with Didier Drogba there as well.

我认为阵型可以有多种变化，因为舍甫琴科是世界级的前锋。 he可以和德罗巴组成搭档。

4、Perhaps what being with the Warriors has done most for Durant is to allow him to be fully integrated into a team that has both the gameplan and the personnel to play without the confines of traditional positions.

勇士队带给杜兰特的最大受益，可能就是让他能够彻底融入一支拥有摆脱位置限制的战术和球员的队伍。

以上是简答网为您整理的gameplan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于gameplan

的用法、gameplan的释义、g

ameplan的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gameplan>